
 

Hva vi har gjort så langt og veien 
videre 



 
 
 Mine notater til presentasjonen 

 
På forsommeren startet arbeidet 
med gi nytt liv til hjemmesiden. Vi 
skulle ha ett design som relaterte 
seg til sykdommen og som kunne 
appellere til flere generasjoner.  
Innholdet skulle være kvalitetsikret 
av helsepersonell. Vi tok i brukt 
Slickplan og la inn og sorterte 
innhold etter beste evne. Vi har 
hatt mange bidragsytere på 
innhold ingen nevnt ingen glemt. 
Min kjære Hans-Petter bidro og 
sykesengen på Bærum ble en filial 
av PKNN.  En slik side som dette 
savnet vi så sårt da vi for to år 
siden var desperat etter god 
informasjon  som kunne gjøre en 
forskjell for oss i  en helt uvirkelig 
situasjon. 

Oppstart  



Dagens side 
PKNN 

Mine notater fra presentasjonen  
 
Som ved de fleste data transformasjoner 
går ikke alt på skinner og vi har fått noen 
utfordringer i løpet av natten ved 
porteringen fra siden vi har bygget til 
pancreasnettverk.no Mye er på plass og 
Hassan i ITEVO  står på for at alle lenker og 
oppslag skal fungere som forventet. 

 

https://pancreasnettverk.no/


 
 

Veien videre 
Mine notater fra møtet 
 
Vi vil mer! 
Vi vil gjøre forbedringer på det vi 
har i dag. For at vi skulle få en 
start har vi jobbet etter mottoet 
«godt er godt nok». For nå, men 
dette er bare en spe start. 
Vi ønsker oss innspill , ris og ros og 
flere som kan dra lasset sammen 
med oss. Jeg vil også benytte 
anledningen til å takke Hassan i 
Itevo som har gjort dette probono 
og Celgene som har bidratt med 
midler slik at vi har fått kjøpt 
rettigheter til maler, domene, 
hosting mm. 

 
 
 
 

Bli gjerne med oss, vi trenger flere hender, 
penger, ris og ros! 


